

No. 34655

May 1, 2014

Le 1^{er} mai 2014

Coram: McLachlin C.J. and Rothstein and
Moldaver JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les
juges Rothstein et Moldaver

BETWEEN:

ENTRE :

Saskatchewan Financial Services
Commission

Saskatchewan Financial Services
Commission

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Brian Norvel Mallard

Brian Norvel Mallard

Respondent

Intimé

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Mutual Fund Dealers Association of
Canada/Association Canadienne des
Courtiers de Fonds Mutuels and Shaun
Devlin

Mutual Fund Dealers Association of Canada/
Association Canadienne des Courtiers de
Fonds Mutuels et Shaun Devlin

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Brian Norvel Mallard

Brian Norvel Mallard

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

Pursuant to subsection 43 (1.1) of the *Supreme Court Act*, the case forming the basis of the applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Numbers CACV2032 and CACV2033, 2011 SKCA 150, dated December 9, 2011, is remanded to the Court of Appeal for Saskatchewan for disposition in accordance with *A.I. Enterprises Ltd. et al. v. Bram Enterprises Ltd. et al.*, 2014 SCC 12.

Conformément au paragraphe 43 (1.1) de la *Loi sur la Cour suprême*, l'affaire à l'origine des demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéros CACV2032 et CACV2033, 2011 SKCA 150, daté du 9 décembre 2011, est renvoyée à la Cour d'appel de la Saskatchewan pour qu'elle statue en conformité avec l'arrêt *A.I. Enterprises Ltd. et autre c. Bram Enterprises Ltd. et autre*, 2014 CSC 12.

C.J.C.
J.C.C.